

# The ISF Pre-School 弘立幼稚園



Independent Minds | 獨立精神

Chinese Virtues | 中華美德

Global Outlook | 全球視野

---

## ISF 弘立



# VISION, MISSION AND VALUES

## 願景、使命及價值觀

### ISF Vision

The ISF is a community of learners, **independent** in thought and action, deeply rooted in **Chinese culture**, **global** in understanding and experience, and excellent in all endeavors.

### 弘立的願景

弘立是一個由學習者組成的社群，思想、行動具有**獨立性**，根植於**中華文化**，擁有對**全球**的理解和體驗，永遠追求卓越。

### ISF Mission

An ISF education is to develop:

**Independent Minds:** Nurturing creativity, critical thinking, and a lifelong love of learning for academic, personal, and social development;

**Chinese Virtues:** Educating learners in a uniquely Chinese-English bilingual and East-West bicultural environment rooted in timeless Chinese values embodied in *The Eight Virtues + One*; and

**Global Outlook:** Building life skills through experiential learning, inspiring learners to act as empowered and resilient global stewards.



### 弘立的使命

弘立教育旨在培育下列特質：

**獨立精神：**培養創造力、批判性思維以及終身對學習的熱愛，包括在學術、個人和社交發展上的學習；

**中華美德：**在獨特的中英雙語、東西雙文化環境中教育學生，該環境根植於由「八德一智」體現的恆久中華價值觀；及

**全球視野：**通過體驗學習發展生活技能，啟發學生成為性格堅毅、具國際視野的地球護育者。



### ISF Core Values

All members of ISF respect and follow the core values of *The Eight Virtues + One*:

### 弘立核心價值

所有弘立成員都尊重及遵守「八德一智」的核心價值：





# FACILITIES

## 校園設施



Art Atelier  
藝術坊



Cooking Studio  
烹飪坊



Body, Mind, Spirit Area  
身心靈空間



Makerspace  
創客坊



Open Play Area  
開放式活動區



Rooftop Garden  
平台花園



Wooden Climbing  
Structure  
木製攀爬架





# OUR PROGRAM

## 本校課程

70% Chinese 中文

30% English 英文

 CHINESE AND ENGLISH IMMERSION  
中、英雙語沉浸式課程


 EIGHT VIRTUES + ONE CURRICULUM FRAMEWORK  
「八德一智」課程架構


 SUSTAINABLE DEVELOPMENT GOALS (SDGs)  
可持續發展目標

 EXPERIENTIAL LEARNING  
體驗學習

 SMALL CLASS SIZE  
小班制

 HIGH TEACHER-STUDENT RATIO  
高師生比例

 CO-CURRICULAR ACTIVITIES  
聯課活動

 WELLBEING FOR LEARNING  
健康向學



### Admissions Events

Join a school tour to learn more about our program. Details available on Friends of ISF.

### 招生活動

參與校園導覽以了解更多有關本校課程。詳情請瀏覽弘立之友網站。







Shop G01, G/F, 97 Belcher's Street,  
Kennedy Town, Hong Kong  
香港堅尼地城卑路乍街97號地下G01號舖

**Admissions Office 招生部**

+852 2559 8517

psadmissions@isf.edu.hk

www.isf.edu.hk

